
Styremøte 27.06.2023 

Tilstede: Yngve Jørgensen, Odd Edvin Bøe, Kristoffer Sætran, Hege Linvåg Aas, Natasja Hansen, Bente 

T. Blaasvær og Christin Dybvik 

Referent: Natasja Hansen 

Sak 01/23: Godkjenning av referat   

Styremøtereferat fra 06.06.23 er godkjent 
   
 

Sak 02/23: Økonomi   

Klubbens økonomi er god. 
 
Regnskap for utstillingen er ikke klargjort pr. dags dato da det fortsatt mangler noen fakturaer. 
Kasserer informerer om at klubben har fått 5000,- i gavemidler fra Sparebank1 Nordmøre. 
 
 

Sak 03/23: Mailer 

Det er kommet en mail fra Agilitygruppen.  
De ønsker å endre budsjettet for rosetter da de behøver en større andel rosetter enn først antatt.  
Antallet er noe for høyt mener styret og kommer med et motforslag. Utsalgsprisene på rosettene må 
også være slik at de like med innkjøpspris for å ikke gå i minus.  
Regnskap for tidligere arrangement for agilityen mangler og vil bli etterspurt igjen. 
 
 

Sak 04/23: Kurs   

Våre interne instruktører har fått beskjed om at de kan sammen planlegge hvordan de ønsker å sette 
opp kurs gjennom høsten. 
 
 

Sak 05/23: Arrangement   

Skal det være en utstilling neste år?  

Styret er positivt innstilt til en ny utstilling i 2024, og har satt Wenche Tønnesen til å samle en 

utstillingskomite for kommende år.  

 

Det er også nå fastsatt att Matchshow blir avholdt 23.sept kl.10.00  

Kjell Rune Røstberg stiller som dommer. 

 

 

Sak 06/23: Eventuellt 

Det letes fortsatt etter en prosjektleder for undelag i Oasen. 

Det må bli arrangert en dugnad på huset, først og fremst maling. Men det må også skiftes 

noe bordkledning og det er ønskelig å bygge skur mellom klubbhus og garasje.  

Dersom noen tar på seg maling av tak kan de gi styret en beskjed, så blir kan det leies lift.  

Christin tar ansvar for å kjøpe inn  maling 

 

Traktoren er reparert. 3500kr. 
 


